
SAFETY INSTRUCTIONS

• Do not operate the appliance if it is visibly damaged.
• Do not block the gaps of the fridge with things like pin, wire, etc. 
• Do not expose the appliance to rain or soak it in water.
• Do not place the appliance near naked flames or other heat sources (heaters, direct sunlight, 
   gas ovens etc.)
• Do not store any explosive substances like spray cans with a flammable propellant.
• Ensure the supply cord is dry and not trapped or damaged. Do not locate multiple portable 
   socket-outlets or portable power supplies at the rear of the appliance. 
• Check the voltage specification on the type plate corresponds to that of the energy supply. 
   The appliance is only to be used with the power supply unit provided with the appliance.
• Do not use electrical appliances inside the food storage compartments of the appliance, 
   unless they are of the type recommended by the manufacturer.
• Once unpacked and before turning on, the appliance must be placed on a level surface for 
   more than 6 hours. 
• Make sure that the appliance stays horizontally when it is running. The tilt angle must be less 
   than 5° for long time running and be less than 45° for short time running.
• Keep the ventilation openings in the unit casing or in the built-in structure free of obstacles.
• Keep the appliance stable on the ground or in the car; Do not drain upside down. 

• Repairs may only be carried out by qualified personnel. Incorrect repair may cause danger. 
   The lamp and supply cord must be replaced by the manufacturer or qualified persons.
• The installation of DC power in the boat must be handled by qualified electricians.
• The appliance can only use our dedicated rechargeable batteries, non-rechargeable batteries 
   are prohibited, otherwise there may be a danger of fire and explosion.
• In use or during storage, battery found there has been high fever, leakage, odor, distortion 
   and other anomalies, please stop using it immediately and stay away from the battery.
• Battery end of life should be immediately removed from the equipment, please properly 
   handle security of spent batteries, do not put into fire or water. 
• Children shall not play with the appliance. Cleaning and user maintenance shall not be made 
   by children without supervision.

CAUTION!

WARNING!

• The appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with 
   reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if 
   they've been given supervision or instruction concerning use of the device in a safe way and 
   understand the hazards.

NOTICE!
• Disconnect the power supply before each cleaning and maintenance and after every use.
• Do not use sharp tools to defrost; Do not damage the refrigerant circuit.

PRODUCT FEATURES

• High-efficiency DC compressor and conversion module. 
• CFC free and great heat insulation.
• Lowest cooling to -20°C/-4°F(based on 25°C/77°F room temperature).
• Intelligent battery protection system prevents your vehicle from running out of battery.
• LED display control panel for temperature setting, USB charging port: 5V/1A.
• Detachable lithium battery: 15600mAh/11.1V.
• Specific parts: interior drain plug, oversized wheels and telescoping handle,  cupholder door, 
interior LED light, cutting board, bottle opener.

PRODUCT STRUCTURE

Note: there are buttons on both sides of the telescoping hand, press them at the same time
to pull the rod. The cutting board can be moved by turning the knob on the top cover, it is 
suggested to clean and dry it after every use.
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• Risk of child entrapment. Before you throw away your old refrigerator or freezer: take off the 
   doors: leave the shelves in place so that children may not easily climb inside.
• Check if the cooling capacity of the appliance is suitable for storing the food or medicine. 
   Food may only be stored in its original packaging or in suitable containers.
• If the appliance is left empty for long periods, switch off, defrost, clean, dry, and leave the 
   door open to prevent mould developing within the appliance.
• The appliance is intended to be used in household and similar applications such as:
- Staff kitchen areas in shops, offices and other working environments; 
- Camping, Farm houses and by clients in hotels, motels and other residential environments; 
- Bed and breakfast type environments; 
- Catering and similar non-retail applications.
• Information, illustrations and specifications in this manual reflect the most current available 
at the time of publication, are subject to change without prior notice.
         

 Please according to local regulations regarding disposal of the appliance for its 
 flammable refrigerant and blowing gas.
     

REVERSE DOOR OPENING DIRECTION

The door opening direction can be changed according to actual needs, please follow the  
instructions below:

Door Disassembly:

Door Installation:

Open the door 
at a 90° angle

Align the door shaft with the 
hole on one side and insert it

Fix the door on 
the other side, 

installation finished

Take off the door 
from one side

Take off the door 
from the other side

Reverse the door 
opening direction

FUNCTION AND OPERATION

• Temperature Setting：under the running state, long press      and       at the same time for 
three seconds to switch ON/OFF the left compartment, long press      and       at the same 
time for three seconds to switch ON/OFF the right compartment, two compartments cannot
be switched off at the same time.
When both left and right compartments are set in running state, press       or        to enter left
compartment temperature setting,  press      to increase temperature, press      to decrease 
temperature, and press       to switch left/right compartment. The setting will be saved after
stop operating for four seconds(Note: the temperature displayed is the current temperature
of the compartments, it’ll take a while to reach the set temperature.)
Temperature setting range: -20~20°C（-4~68°F）

• Display Screen Initialization： when the fridge is powered on, the buzzer will make a long 
beep, and the display will be on for two seconds then enter the standby mode.

• Power On/Off： press       to switch ON, long press       for three seconds to switch OFF.

• Power supply： connect to DC 12V/24V or AC 100~240V(using dedicated adapter) or solar
(12~50V) power supply. 

• Cooling Mode： under the running state, press       to switch MAX(fast cooling) and ECO
(Energy saving Mode).(*Factory setting is MAX.)

• Battery Protection Mode: There is a low voltage protection mode to prevent your vehicle from running 
out of battery. The voltage reference is as follow: 

LEFT COMPARTMENT RIGHT COMPARTMENTUSB

TEMPERATURE CONTROL LED DISPLAY ON/OFFSET

 

                                                                                                     
  

* the voltage is theoretical value, there may be a deviation in different sceneries.

Voltage Reference:

Note: the right compartment is on the side where the compressor is.

L R

• Temperature Unit Setting： switch off the fridge,  long press        for 3 seconds until displays 
E1, and switch to E5 by pressing        again, then press        or        to  switch Celsius or Fahrenheit. 
(*Factory setting is °C.)
• Reset： switch off the fridge, long press        for 3 seconds until displays E1, under E1 mode, 
long press               at the same time for seconds to reset the settings.

BATTERY OPERATION
• Battery ON/OFF: long press the power button on the battery to switch ON/OFF. When 
the battery is OFF, short press the power button to show current battery.

1-  Power Indicator (Green: charging; Blue: discharging)
2- Battery Indicator (show current battery)  
3- Power Button 
4- DC Charging Port

Warning: do not disassemble the battery!

Model: FSAK-002
Capacity: 15600mAh/173Wh
Rated Voltage: 11.1V
Charging Limited Voltage(DC): 12.6V
Charging Limited Current(DC): 3A

• Battery charging (for reference only): Wall outlet AC 100~240V
(using dedicated adapter)

Car cigarette lighter
DC 12/24V

Solar
12~50V

charge in the refrigerator

charge separately

Charging station (optional)

Battery charger (optional)

(Connect to the "SOLAR" port of the refrigerator)

(Connect to the DC charging port of the battery)

(Charging time≈8h)

(in standby mode)

(When the Input voltage>13.5V,
charging time≈8h)

(When using 100W solar panel, 
charging time≈5h)

(Charging time≈8h)

(Charging time of a single battery≈4h)

Drinks

5°C/41°F

Fruits Vegetable Delicatessen Wine Ice cream Meat

3~10°C/37~50°F 4°C/39°F 10°C/50°F -10°C/14°F -18°C/0°F5~8°C/41~46°F

• Recommended temperature for common food:

1
2

Note: the output of the solar panel is unstable, so it cannot power the refrigerator directly. 
When using a solar panel, the battery should be put into the refrigerator.

It is suggested to use 100W solar panel. 
MAX Solar Input Voltage: 50V; MAX Solar Input Current:10A.  

• Switch off and unplug the device first to avoid electric shock.
• Remove the cover and drain from the hole at the bottom of the device.
• Use wet cloth to clean the device and dry it.
• Do not soak the fridge in water and do not wash it directly.
• Do not use abrasive cleaning agents during cleaning as these can damage the device.

Cleaning:

If the device will not be in use for a long time, please follow the instruction:
• Switch off and unplug the device.
• Take out all the items stored in the device.
• Wipe off excess water with a soft rag.
• Put the device in a cool and dry place.
• Leave the lid slightly open to prevent odors from forming.
• Recommended storage environment: 
ambient temperature: 25°C, ambient humidity: ≤ 75%.

Storage:

Humidity can form frost in the interior of the cooling device or on the evaporator. 
This reduces the cooling capacity. Defrost the device in good time to avoid this.
• Switch off and unplug the device first to avoid electric shock.
• Take out all the items stored in the device.
• Keep the lid open.
• Wipe off the defrosted water.

Defrosting:

Never use hard or pointed tools to remove ice or to loosen objects which 
have frozen in place.

CARE AND MAINTENANCE

• Discharging time (for reference only): In the low battery protection mode, the battery can 
last about 4 hours after being fully charged. When the temperature of the refrigerator is set 
between 2~8°C (ambient temperature 25°C), it can last 12 hours after the internal temperature 
stabilizes. Remove or switch off the battery to prevent self-discharge when not in use.  

When connect to a solar panel, please place the refrigerator in a cool place to dissipate heat. 
The charging input power should be higher than the working power of the refrigerator(about 
40-45W), or switch off the refrigerator, otherwise the battery will run out. 

Note: It is suggested to switch off the refrigerator when charging the battery (the power 
supply may mainly power the compressor when the refrigerator is running).

Issues Cause/Suggestions

Refrigerator does 
not work

• Check if the switch is on.
• Check if the plug and socket are connected well.
• Check if the fuse has been burnt.
• Check if the power supply is malfunctioned.
• Switch on/off the fridge frequently may cause start delay of the compressor.

Refrigerator 
compartments
are too warm

• The door is opened frequently.
• A large amount of warm or hot food was stored recently. 
• The refrigerator has been disconnected for a long time.

Food is frozen

There is "water flow" 
noise from inside the 
refrigerator

• The temperature was set too low.

• It's a normal phenomenon, caused by the flow of refrigerant.

There are waterdrops 
around the refrigerator 
casing or door gap • It's a normal phenomenon, the moisture will condense to 

   water when it touches a cold surface of the refrigerator.

The compressor is 
slightly noisy when 
starting • It's a normal phenomenon, the noise will be reduced 

   after the compressor works stably.

Code F1 displayed
• Possible cause: low voltage to fridge.
   Adjust the battery protection from High to Medium or from Medium to Low.

Code F2 displayed
• Possible cause: condenser fan is overloaded.
   Disconnect power to fridge for 5 minutes & re-start.
   If the code shows again, contact manufacturer for service.

Code F3 displayed • Possible cause: the compressor starts too frequently.
   Disconnect power to fridge for 5 minutes & re-start.
   If the code shows again, contact manufacturer for service.

Code F4 displayed
• Possible cause: compressor not kicking in.
   Disconnect power to fridge for 5 minutes & re-start.
   If the code shows again, contact manufacturer for service.

Code F5 displayed
• Possible cause: overheating of the compressor & electronics.
   Disconnect power to fridge for 5 minutes & re-start.
   If the code shows again, contact manufacturer for service.

• Possible cause: temperature sensor is faulty.
   Contact manufacturer for service.

Code F6 displayed

Code F7 or F8 displayed

• Possible cause: no parameter can be detected by the controller. 
   Disconnect power to fridge for 5 minutes & re-start.
   If the code shows again, contact manufacturer for service.

*For models with FSAK-002 detachable battery, if code F1 displayed, unplug or turn off the battery, 
or connect to DC12/24V/AC100-240V(using the adapter) power supply to power the compressor
and battery in time to avoid long-term micro-current draining the battery.

TOUBLESHOOTING TECHNICAL INFORMATION

DC12/24V or AC100~240V(using dedicated adapter) or Solar(12~50V) 

≤45dB

T/ST/N/SN

-20~20°C (-4~68°F)

60W

*Due to product improvement, the technical information might be different from actual 
information, please refer to the rating label on the product.

MODEL

RATED VOLTAGE

RATED POWER

CAPACITY

NOISE

TEMPERATURE 
SETTING RANGE

CLIMATE CATEGORY

DIMENSIONS(L*W*H)

NET WEIGHT
19.1kg/42.1lb
(not including battery)

711*460*571mm
28 *18 1/8 *22 1/2inch

55.3L/1.95cu.ft.
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11.Tuya APP Connection

Download Tuya APP or Powerology APP on Google Store(for android) or App Store(for apple).

1. How to download:

2. How to connect:
- Turn on the Bluetooth, Location and WIFI of your mobile device(must be
connected to 2.4G WIFI network).
- Open POWEROLOGY APP and Add Device, choose the same network, confirm to connect.

Switch off the fridge, long press      and      on the fridge panel at the same time for three 
seconds to unbind the fridge.  

3. Main interface:

4. How to unbind:

Note:
*Click the lock icon      on the APP to lock/unlock the control panel on the fridge, if locked, 
the fridge can only be controlled by the APP.

Car refrigerator

L_Temp R_Temp

-3 -3

°C

Mode

MAX

Battery Protect

M

R_Temp Set °C -20

-20 20

Lock On/Off More Features

L_Temp Set °C -20

-20 20

More features

Temperature Scale

°C °F

Mode

MAX ECO

Battery Protect

L

L_Box_Switch

R_Box_Switch

USER MANUAL
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Please contact us through
hey@powerology.me or on our social media platforms.

hey@powerology.me | www.powerology.me

powerology powerology.me

تعليمات السلامة

• لا تقم بتشغيل الجهاز إذا كان تالفًا بشكل واضح.
• لا تسد فجوات الثلاجة بأشياء مثل الدبوس والأسلاك وما إلى ذلك.

• لا تعرض الجهاز للمطر أو تنقعه في الماء.
• لا تضع الجهاز بالقرب من اللهب المكشوف أو مصادر الحرارة الأخرى (السخانات ، ضوء الشمس المباشر ،

أفران الغاز وما إلى ذلك)
• لا تخزن أي مواد متفجرة مثل علب الرش التي تحتوي على مادة دافعة قابلة للاشتعال.

• تأكد من جفاف سلك التيار الكهربائي وعدم انحشاره أو تلفه. لا تحدد موقع عدة محمولة
المقابس أو مصادر طاقة محمولة في الجزء الخلفي من الجهاز.

• تحقق من مواصفات الجهد على لوحة النوع  بما يتوافق مع مواصفات مصدر الطاقة.
يتم استخدام الجهاز فقط مع وحدة الإمداد بالطاقة المزودة بالجهاز.

• لا تستخدم الأجهزة الكهربائية داخل حجرات تخزين الطعام بالجهاز ،
ما لم تكن من النوع الذي أوصت به الشركة المصنعة.

• بمجرد إخراج الجهاز من العبوة وقبل تشغيله ، يجب وضع الجهاز على سطح مستوٍ لأكثر من ٦ ساعات.
• تأكد من بقاء الجهاز أفقيًا عند تشغيله. يجب أن تكون زاوية الميل أقل

من ٥ درجات لوقت طويل للتشغيل وأقل من ٤٥ درجة لوقت قصير للتشغيل.
• حافظ على فتحات التهوية في غلاف الوحدة أو في الهيكل الداخلي خالية من العوائق.

• حافظ على استقرار الجهاز على الأرض أو في السيارة ؛ لا تصفي رأسًا على عقب.

لا يجوز إجراء الإصلاحات إلا من قبل موظفين مؤهلين. قد يتسبب الإصلاح غير الصحيح في حدوث خطر.
يجب استبدال المصباح وسلك الإمداد من قبل الشركة المصنعة أو الأشخاص المؤهلين.

• تركيب التيار المستمر في المأخذ يجب أن يتم بواسطة كهربائيين مؤهلين.
• يمكن للجهاز فقط استخدام بطارياتنا المخصصة القابلة لإعادة الشحن والبطاريات غير القابلة لإعادة الشحن

محظورة ، وإلا فقد يكون هناك خطر نشوب حريق أو انفجار.
• أثناء الاستخدام أو أثناء التخزين ، وجدت البطارية ارتفاع في درجة الحرارة ، والتسرب ، والرائحة ، والتشوه

وغيرها من الحالات الشاذة ، يرجى التوقف عن استخدامه على الفور والابتعاد عن البطارية.
• يجب إزالة نهاية عمر البطارية على الفور من الجهاز ، من فضلك بشكل صحيح

تعامل مع أمان البطاريات المستهلكة ، لا تضعها في النار أو الماء.
• لا يجوز للأطفال اللعب بالجهاز. لا يجوز إجراء التنظيف وصيانة المستخدم من قبل الأطفال دون إشراف.

• يمكن استخدام الجهاز من قبل الأطفال الذين تتراوح أعمارهم بين ٨ سنوات وما فوق والأشخاص الذين لديهم
انخفاض في القدرات الجسدية أو الحسية أو العقلية أو نقص الخبرة والمعرفة إذا

تم منحهم الإشراف أو التعليمات فيما يتعلق باستخدام الجهاز بطريقة آمنة و تفهمهم للمخاطر.

احذر!

تحذير!

تنويه!
• افصل التيار الكهربائي قبل كل تنظيف وصيانة وبعد كل استخدام.

• لا تستخدم أدوات حادة لإزالة الجليد؛ لا تتلف دائرة التبريد.

مواصفات المنتج

• ضاغط تيار مستمر عالي الكفاءة ووحدة تحويل.
• عزل حراري كبير وخالي من مركبات الكربون الكلورو فلورية.

• أقل تبريد يصل إلى -٢٠ درجة مئوية / -٤ درجة فهرنهايت (بناءً على درجة حرارة الغرفة ٢٥ درجة مئوية / ٧٧ درجة فهرنهايت).
• نظام حماية البطارية الذكي يمنع سيارتك من نفاد البطارية.

.١A / ٥V :USB لضبط درجة الحرارة ، منفذ شحن LED لوحة تحكم بشاشة •
• بطارية ليثيوم قابلة للفصل: ١٥٦٠٠ مللي أمبير / ١١٫١ فولت.

• أجزاء محددة: قابس تصريف داخلي ، عجلات كبيرة الحجم ومقبض متداخل ، باب حامل أكواب ،
LED داخلي ، لوح تقطيع ، فتاحة زجاجات. مصباح 

PRODUCT STRUCTURE

التقطيع  لوح  تحريك  يمكن  القضيب.  لسحب  الوقت  نفس  عليها في  اضغط   ، المتداخلة  اليد  جانبي  أزرار على  توجد  ملاحظة: 
استخدام. بعد كل  وتجفيفه  تنظيفه  المقترح  العلوي من  الغطاء  الموجود على  المقبض  تدوير  عن طريق 

التقطيع لوح 

الباب قفل 

اليسرى الحجرة 

تصغير مقبض 

القدم مثبت 

عازل شريط 

اليمنى الحجرة 

تحكم ضوئية لوحة  الزجاجة فتاحة 

للفصل قابلة  بطارية 

الشحن منفذ 

(الجهاز) الآلة  حجرة 

زر

عجلة

• خطر الوقوع في فخ الطفل. قبل التخلص من الثلاجة أو الفريزر القديم: انزع
الأبواب: اترك الأرفف في مكانها حتى لا يتمكن الأطفال من الصعود إلى الداخل بسهولة.

• تحقق مما إذا كانت سعة تبريد الجهاز مناسبة لتخزين الطعام أو الدواء.
لا يجوز تخزين المواد الغذائية إلا في عبواتها الأصلية أو في عبوات مناسبة.

• في حالة ترك الجهاز فارغًا لفترات طويلة ، قم بإيقاف تشغيله ، وإذابة الثلج ، ونظفه ، وجففه ، واترك
الباب مفتوح لمنع تكون العفن داخل الجهاز.

• الجهاز مخصص للاستخدام في المنزل والتطبيقات المماثلة مثل:
- مناطق مطبخ الموظفين في المتاجر والمكاتب وبيئات العمل الأخرى ؛

- التخييم ومنازل المزارع والعملاء في الفنادق والموتيلات والبيئات السكنية الأخرى ؛
- بيئات من نوع المبيت والإفطار ؛

- خدمات تقديم الطعام والتطبيقات المماثلة غير البيع بالتجزئة.
• تعكس المعلومات والرسوم التوضيحية والمواصفات الواردة في هذا الدليل أحدث المعلومات المتاحة

في وقت النشر ، قابلة للتغيير دون إشعار مسبق.
      

يرجى الانتباه وفقًا للوائح المحلية فيما يتعلق بالتخلص من الجهاز  
المبردات القابلة للاشتعال والغاز المتفجر.  

     

عكس اتجاه فتح الباب

أدناه: التعليمات  اتباع  يرجى   ، الفعلية  للاحتياجات  وفقًا  الباب  فتح  اتجاه  تغيير  يمكن 

الباب: تفكيك 

الباب: تركيب 

الباب افتح 
درجة  ٩٠ بزاوية 

مع الباب  عمود  بمحاذاة  قم 
وإدخاله واحد  جانب  على  ثقب 

من الباب  أصلح 
الآخر، الجانب 

التثبيت انتهى 

الباب اخلع 
واحد من طرف 

الباب اخلع 
الأخرى الجهة  من 

الباب اعكس 
الفتح باتجاه 

FUNCTION AND OPERATION

الوقت نفس  و    في   + لفترة طويلة  اضغط   ، التشغيل  حالة  تحت  الحرارة  درجة  • ضبط 
الوقت نفس  و     في   - لفترة طويلة  اضغط   ، اليسرى  الحجرة  إيقاف   / لتشغيل  ثوان  ثلاث 

لمقصورتين يمكن  لا   ، اليمنى  المقصورة  إيقاف   / لتشغيل  ثوانٍ  ثلاث  لمدة   
الوقت. نفس  تشغيلهن في  إيقاف  يتم  أن 

إلى  للدخول  أو-  اضغط على+   ، التشغيل  حالة  واليسرى في  اليمنى  المقصورتين  عند ضبط كل من 
لتقليل  - اضغط   ، الحرارة  درجة  لزيادة   + اضغط   ، اليسرى  المقصورة  حرارة  درجة  ضبط 

بعد الإعداد  اليمنى. سيتم حفظ   / اليسرى  المقصورة  لتبديل  ، واضغط      الحرارة  درجة 
الحالية الحرارة  درجة  المعروضة هي  الحرارة  درجة  (ملاحظة:  ثوان  أربع  لمدة  العمل  توقف عن 

المحددة.) الحرارة  درجة  إلى  للوصول  الوقت  بعض  الأمر  ، سيستغرق  الحجيرات  من 
درجة فهرنهايت）  ٦٨ ~ مئوية （-٤  درجة   ٢٠  ~  ٢٠- الحرارة:  درجة  نطاق ضبط 

الجرس سصدر فإن   ، التشغيل  قيد  الثلاجة  تكون  عندما  العرض ：  تهيئة شاشة   •
الاستعداد. ادخل في وضع  ثم  ثانيتين  لمدة  التشغيل  قيد  الشاشة  ، وستظل  لمدة طويلة  صوت صفير 

التشغيل. ثوان لإيقاف  ثلاث  لمدة  لفترة طويلة  اضغط         ، التشغيل      مفتاح  اضغط على  إيقاف ：   / تشغيل   •

(باستخدام محول مخصص)  ٢٤٠ فولت   ~  ١٠٠ متردد  تيار  أو  ٢٤ فولت   / ١٢ فولت  بتيار مستمر  بتوصيله  ، قم  الطاقة  • مصدر 
للطاقة. ٥٠ فولت) مصدر   ~  ١٢) الشمسية  الطاقة  أو 

ECO و  السريع)  (التبريد   MAX لتبديل  اضغط       ، التشغيل  حالة  تحت  التبريد ：  وضع 
(.MAX المصنع هو إعداد   *) الطاقة).  توفير  (وضع 

البطارية.  نفاد  لمنع سيارتك من  المنخفض  الجهد  التشغيل: هناك وضع حماية  حالة  تحت  البطارية  • وضع حماية 
يلي:  الجهد كما  مرجع 

اليسرى الحجرة  اليمنى USBالحجرة 

الحرارة بدرجة  التحكم  ضوئية شاشة  الاعداداتتشغيل/أيقاف

22.7V

CUT IN

DC 24V  

CUT IN 

10.9V

INPUT 

MODE 

21.3V

CUT OUT CUT OUT 

8.5VL

DC 12V 

انحراف في مشاهد مختلفة. يكون هناك  ، قد  النظرية  القيمة  الجهد هو 

الضاغط. يوجد  حيث  الجانب  اليمنى على  الحجرة  ملاحظة: 

L R

• ضبط وحدة درجة الحرارة أوقف تشغيل الثلاجة ، واضغط       مطولاً * لمدة ٣ ثوانٍ حتى تظهر
E١ ، وانتقل إلى E٥ بالضغط      مرة أخرى ، ثم اضغط على +أو - للتبديل بالدرجة المئوية أو الفهرنهايت.

(.C ° ضبط المصنع هو *)
، Eضمن وضع ١ ، Eإعادة تعيين ： أوقف تشغيل الثلاجة ، اضغط       لفترة طويلة لمدة ٣ ثوانٍ حتى تعرض ١ •

اضغط  +-لفترة طويلة في نفس الوقت لمدة ثوانٍ لإعادة ضبط الإعدادات.

تشغيل البطارية
البطارية.  تشغيل  إيقاف   / لتشغيل  بالبطارية  الموجود  الطاقة  زر  طويلة على  لفترة  اضغط  البطارية:  تشغيل  إيقاف   / تشغيل   •

الحالية. البطارية  الطاقة لإظهار  زر  لفترة قصيرة على  اضغط   ، التشغيل  البطارية متوقفة عن  تصبح  متي 

تفريغ) أزرق:  ؛  (أخضر: شحن  الطاقة  ١- مؤشر 
الحالية) البطارية  (عرض  البطارية  ٢- مؤشر 

الطاقة زر   -٣
DC شحن  ٤- منفذ 

تحذير: لا تقم بفك البطارية!

٠٠٢-FSAK :لموديل
الساعة وات في   ١٧٣ / أمبير  ١٥٦٠٠ مللي  السعة: 

فولت  ١١٫١ المقدرة:  الفولطية 
١٢٫٦فولت  :  (DC)المحدود الجهد  شحن 

(DC): ٣أمبير تيار محدود  شحن 

(للإشارة فقط): البطارية  شحن 

الجهد إشارة 

٢٤٠ فولت  ~ ١٠٠ تيار متردد  مخرج 
مخصص) محول  (باستخدام 

السيارة سجائر  ولاعة 
فولت  ٢٤/١٢ مستمر  تيار 

شمسي
٥٠ فولت  ~ ١٢

الثلاجة شحن 

منفصل بشكل  الشحن 

(اختياري) الشحن  محطة 

(اختياري) بطارية  شاحن 

بالثلاجة)  "SOLAR" بتوصيل منفذ  (قم 

للبطارية)  DC الشحن  بمنفذ  (الاتصال 

ساعات)  ٨ الشحن  ساعات)(وقت   ٨ الشحن  (وقت 

الاستعداد) (بوضعية 

، فولت   ١٣٫٥ الإدخال>  جهد  يكون  (عندما 
ساعات)  ٨ الشحن  وقت 

ساعات)  ٥ الشحن  وقت   ، واط   ١٠٠ شمسية  لوحة  استخدام  (عند 

ساعات)  ٨ الشحن  (وقت 

ساعات)  ٤ واحدة  ية  بطار شحن  (وقت 

مشروبات

5°C/41°F

لفاكهة ا الخضراوات الأطعمة
لمعلبة ا لخمر ا ت لمثلجا ا للحم ا

3~10°C/37~50°F 4°C/39°F 10°C/50°F -10°C/14°F -18°C/0°F5~8°C/41~46°F

• درجة الحرارة الموصى بها للطعام الشائع:

1
2

الثلاجة مباشرة. تشغيل  يمكنها  لا  لذا   ، الشمسية غير مستقر  الألواح  إخراج  ملحوظة: 
الثلاجة. البطارية في  يجب وضع   ، الشمسية  الألواح  استخدام  عند 

واط.  ١٠٠ لوحة شمسية  استخدام  يُقترح 
.١٠A الحالية:  الشمسية  الطاقة  ؛ ماكس مدخلات  ٥٠ فولت  الشمسية:  للطاقة  إدخال  أقصى جهد 

الكهربائية. الصدمة  لتجنب  أولاً  وافصله  الجهاز  تشغيل  أوقف   •
الجهاز. أسفل  الموجودة  الفتحة  الغطاء وتصريفه من  بإزالة  • قم 

وتجفيفه. الجهاز  لتنظيف  مبللة  استخدم قطعة قماش   •
تغسلها مباشرة. الماء ولا  الثلاجة في  تنقع  لا   •

بالجهاز. الضرر  تلحق  أن  يمكن  لأنها  التنظيف  أثناء  الكاشطة  التنظيف  تستخدم مواد  لا   •

لتنظيف: ا

التعليمات: اتباع  يرجى   ، لفترة طويلة  الجهاز  استخدام  حالة عدم  في 
الجهاز. وافصل  أغلق   •

الجهاز. المخزنة في  العناصر  أخرج جميع   •
ناعمة. بقطعة قماش  الزائد  الماء  امسح   •

بارد وجاف. الجهاز في مكان  • ضع 
الكريهة. الروائح  تكون  لمنع  قليلاً  الغطاء مفتوحًا  اترك   •

بها: الموصى  التخزين  بيئة   •
.٪٧٥  ≥ المحيطة:  الرطوبة   ، مئوية  درجة   ٢٥ المحيطة:  الحرارة  درجة 

ين: التخز

المبخر. أو على  التبريد  جهاز  داخل  صقيعًا في  الرطوبة  تشكل  أن  يمكن 
ذلك. لتجنب  المناسب  الوقت  الجهاز في  تجميد  بفك  قم  التبريد.  قدرة  يقلل من  هذا 

الكهربائية. الصدمة  لتجنب  أولاً  وافصله  الجهاز  تشغيل  أوقف   •
الجهاز. المخزنة في  العناصر  أخرج جميع   •

مفتوحا. الغطاء  حافظ على   •
المذاب. الماء  امسح   •

الجليد: إزالة 

التي الأشياء  لفك  أو  الجليد  لإزالة  أو مدببة  أدوات صلبة  أبدًا  تستخدم  لا 
تجمدت في مكانها.

الرعاية والصيانة

بعد شحنها  ٤ ساعات  تدوم حوالي  أن  للبطارية  يمكن   ، المنخفضة  البطارية  فقط): في وضع حماية  (للإشارة  التفريغ  • وقت 
أن  يمكن   ، مئوية)  درجة   ٢٥ المحيطة  الحرارة  (درجة  مئوية  درجة   ٨  ~  ٢ بين  الثلاجة  حرارة  درجة  يتم ضبط  عندما  بالكامل. 

عند عدم  الذاتي  التفريغ  لمنع  البطارية  تشغيل  إيقاف  أو  بإزالة  الداخلية. قم  الحرارة  درجة  استقرار  بعد  ١٢ ساعة  تستمر 
الاستخدام.

الحرارة. لتبديد  بارد  الثلاجة في مكان  وضع  يرجى   ، بلوحة شمسية  التوصيل  عند 
(حوالي الثلاجة  أعلى من قوة عمل  الشحن  إدخال  تكون طاقة  أن  يجب 

البطارية. وإلا ستنفد   ، الثلاجة  تشغيل  أوقف  أو   ،  (٤٥W-٤٠

الطاقة (مزود  البطارية  عند شحن  الثلاجة  اغلاق  يقترح  ملحوظة: 
الثلاجة). تشغيل  عند  الضاغط  تشغيل  أساسي على  بشكل  يعمل   قد 

السبب / الاقتراحاتالمشاكل

تعمل لا  الثلاجة 

• تحقق مما إذا كان المفتاح قيد التشغيل.
• تأكد من توصيل القابس والمقبس بشكل جيد.

• تحقق مما إذا كان الصمام الكهربائي قد احترق.
• تحقق مما إذا كان مصدر الطاقة معطلاً.

• قد يؤدي تشغيل / إيقاف تشغيل الثلاجة بشكل متكرر إلى تأخير بدء تشغيل الضاغط

دافئة  الثلاجة  حجرات 
ية للغا

• يتم فتح الباب بشكل متكرر.
• تم تخزين كمية كبيرة من الطعام الدافئ أو الساخن مؤخرًا.

• تم فصل الثلاجة لفترة طويلة.

تجمد قد  الطعام 

مائي  تدفق  ضجة  يوجد 
الثلاجة داخل  من 

• تم ضبط درجة الحرارة على درجة منخفضة للغاية.

إنها ظاهرة طبيعية ناتجة عن تدفق مادة التبريد.

حول  ماء  قطرات  هنالك 
أو فجوة  الثلاجة  غلاف 

الباب
• إنها ظاهرة طبيعية تتكثف الرطوبة علي

الماء عندما يلمس سطح الثلاجة البارد.

صاخبا  يصبح  الضاغط 
يعمل عندما  قليلا 

• إنها ظاهرة طبيعية ، سيتم تقليل الضوضاء
بعد أن يعمل الضاغط بثبات.

F١ الرمز  • السبب المحتمل: انخفاض الجهد الكهربائي للثلاجة.تم عرض 
اضبط حماية البطارية من عالي إلى متوسط أو من متوسط إلى منخفض.

F٢ الرمز  تم عرض 
• السبب المحتمل: زيادة تحميل مروحة المكثف.

افصل الطاقة عن الثلاجة لمدة ٥ دقائق وأعد تشغيلها.
إذا ظهر الرمز مرة أخرى ، فاتصل بالشركة المصنعة للحصول على الخدمة

F٣ الرمز  تم عرض 
• السبب المحتمل: يبدأ الضاغط بشكل متكرر.

افصل الطاقة عن الثلاجة لمدة ٥ دقائق وأعد تشغيلها.
إذا ظهر الرمز مرة أخرى ، فاتصل بالشركة المصنعة للحصول على الخدمة.

F٤ الرمز  تم عرض 
• السبب المحتمل: الضاغط لا يعمل.

افصل الطاقة عن الثلاجة لمدة ٥ دقائق وأعد تشغيلها.
إذا ظهر الرمز مرة أخرى ، فاتصل بالشركة المصنعة للحصول على الخدمة

F٥ الرمز  تم عرض 
• السبب المحتمل: ارتفاع درجة حرارة الضاغط والإلكترونيات.

افصل الطاقة عن الثلاجة لمدة ٥ دقائق وأعد تشغيلها.
إذا ظهر الرمز مرة أخرى ، فاتصل بالشركة المصنعة للحصول على الخدمة.

• السبب المحتمل: مستشعر درجة الحرارة معيب.
اتصل بالشركة المصنعة للخدمة

F٦ الرمز  تم عرض 

Fأو ٨ Fيتم عرض الرمز ٧

السبب المحتمل: لا يمكن اكتشاف أي معلمة بواسطة وحدة التحكم.
افصل الطاقة عن الثلاجة لمدة ٥ دقائق وأعد تشغيلها.

إذا ظهر الرمز مرة أخرى ، فاتصل بالشركة المصنعة للحصول على الخدمة.

بالنسبة للطرازات المزودة ببطارية قابلة للفصل FSAK-٠٠٢ ، إذا تم عرض الرمز F١ ، فافصل البطارية أو أوقف تشغيلها ،
أو قم بتوصيله بمصدر طاقة دي سي١٢ / ٢٤فولت / تيار متردد١٠٠-٢٤٠فولت (باستخدام المحول) لتشغيل الضاغط

والبطارية في الوقت المناسب لتجنب استنزاف التيار الجزئي طويل المدى للبطارية.

المعلومات التقنيةاستكشاف الأخطاء وإصلاحها

٢٤٠ فولت   ~  ١٠٠ تيار متردد  أو  ٢٤/١٢ فولت  تيار مستمر 
فولت)  ٥٠  ~  ١٢) شمسية  طاقة  أو  مخصص)  محول  (باستخدام 

ديسيبل  ٤٥≥

تي / ست / أن / أس أن

٦٨ درجة فهرنهايت)  ~ ٤-) ٢٠ درجة مئوية   ~ ٢٠-

٦٠ واط

بسبب تحسين المنتج ، قد تختلف المعلومات الفنية عن المعلومات الفعلية المعلومات ، يرجى الرجوع إلى 
ملصق التصنيف على المنتج.

الطراز

الفولطية

القوة المصنفة

الاهلية

الضوضاء

درجة الحرارة مدى الإعداد

فئة المناخ

(L * W * H) الأبعاد

ية)الوزن الصافي البطار (لا يشمل  رطل   ٤٢٫١  / ١٩٫١ كجم 

٢/١ إنش  ٨/١ * ٢٢ ٤٦٠ × ٥٧١ مم ٢٨ * ١٨   × ٧١١

١٫٩٥ قدمًا مكعبة.  / لترًا   ٥٥٫٣

PPOF55LBR

تويا تطبيق  اتصال 

ملحوظة:
، كانت مقفلة  إذا   ، الثلاجة  التحكم في  لوحة  إلغاء قفل   / لقفل  التطبيق  القفل      في  رمز  انقر فوق   *

التطبيق. إلا عن طريق  الثلاجة  التحكم في  يمكن  لا 

الارتباط: ٤. كيفية فك 

الثلاجة. لفك  ثوانى  ثلاث  لمدة  الوقت  نفس  الثلاجة في  أغلق وأضغط          مطولاً على 

التنزيل: كيفية   .١
.(Apple (لأجهزة   App Store أو   (Android (لنظام   Google متجر  من   Powerology APP او   Tuya تطبيق  بتنزيل  قم 

الاتصال: كيفية   .٢

الرئيسية: الواجهة   .٣

.(٢٫٤G WIFI بشبكة  متصل  يكون  أن  (يجب  المحمول  لجهازك   WIFI و  والموقع   Bluetooth بتشغيل  - قم 
الاتصال وأكد   ، الشبكة  نفس  واختر   ، جهازًا  وأضف   POWEROLOGY APP افتح   -

Car refrigerator

L_Temp R_Temp

-3 -3

°C

Mode

MAX

Battery Protect

M

R_Temp Set °C -20

-20 20

Lock On/Off More Features

L_Temp Set °C -20

-20 20

دليل المستخدم

PPOF55LBR

يرجى الاتصال بنا من خلال
hey@powerology.me أو على منصات وسائل التواصل الاجتماعي الخاصة بنا.

hey@powerology.me | www.powerology.me

powerology powerology.me

More features

Temperature Scale

°C °F

Mode

MAX ECO

Battery Protect

L

L_Box_Switch

R_Box_Switch

22.7V

CUT IN

DC 24V  

CUT IN 

10.9V

INPUT 

MODE 

21.3V

CUT OUT CUT OUT 

8.5VL

DC 12V 

FRIDGE AND FREEZER
SMART DUAL COMPARTMENT


